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Ten aanzien van het MFA-project zouden wij de  volgende vraag graag willen voorleggen aan 
de portefeuillehouder;

In hoeverre is binnen de financiële opzet voor de MFA zoals die nu  voorligt, rekening 
gehouden met de (eventuele) impact van corona? De uitwerking/onderzoeken hebben 
(veelal) plaatsgevonden vóór de uitbraak in Nederland. En wij vragen ons of de betrokken 
partijen nog steeds op dezelfde manier kijken naar de MFA voor wat betreft gebruik en 
functionaliteit ? En of dat er nog aanvullende investeringen/lasten worden verwacht die nu 
nog niet zijn meegenomen, bijvoorbeeld ten aanzien van het ventilatiesysteem i.v.m. 
aerosolen?

Antwoord

De onderzoeken en ramingen hebben plaatsgevonden tijdens de COVID19 uitbraak en 
corona maatregelen. Er is in de investeringsramingen rekening gehouden met Bouwbesluit 
en o.a. installatietechniek die daarbij horen. Er is uitgegaan van een reële raming inclusief 
prijsstijgingen en posten onvoorzien. De partijen zijn ook in de afgelopen corona-jaar (maart 
2020-maart 2021) betrokken en hebben recent hun intenties aan ons afgegeven. 


